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Abstract:

This research aims to identify some concepts, as : stylistics, style. In this sense, our paper
focuses on the way in which Maghreb's researchers absorbed the stylistics in contemporary
criticism.The stylistics has different fields and various relations; moreover, it studies the
characteristics of the literary texts. It stands on the study of the text by examining its components and
the kinds of its artistic structures. In addition, it differs from the other textual approaches since it deals
with the literary text as a linguistic message. Thus, it focuses on its linguistic tissue.

Key words : style, stylistics, critic, text, linguistic

Résumé:

Cette recherche vise a identifier certains concepts, comme: la stylistique, le style. En ce sens,
notre article se concentre sur la maniére dont les chercheurs du Maghreb ont absorbé la stylistique
dans la critique contemporaine. La stylistiqgue a de différents domaines et de relations variées ; en
outre, elle étudie les caractéristiques des textes littéraires. Elle s'intéresse a l'étude du texte en
examinant ses composants et les types de ses structures artistiques. En plus, elle se différe aux autres
approches textuelles car elle traite le texte littéraire comme étant un message linguistique. Ainsi, elle
se concentre sur son tissu linguistique.

Mots clés : style, stylistique, critique, texte, linguistique.
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